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Notitie 
 

Onderwerp Verslag werkgroep gemeenten Softwarecatalogus 

Van Jeroen de Ruig, Mark Backer, Toine Schijvenaars en Paula van der Vliet 

(ondersteuning) 

Aan Werkgroep gemeenten Softwarecatalogus 

Datum 9-3-2017 

Aantal pagina’s 3 

 

 

Aanwezig 
Walter Oostdam (Gemeente ’s-Hertogenbosch), Bert Vrinzen (Gemeente De Ronde Venen), Edwin 
Coster (Gemeente Delft), Tom Noorbeek (Duo+), Hans Koudijs (Duo+/ Gemeente Diemen), Cor 
Top (Gemeente Groningen), Jaap Huib van der Knaap (Gemeente Hilversum), Michael Bakker 

(Gemeente Hoorn), Patrick Castenmiller (Gemeente Hoorn), Richard Miedema (Gemeente 
Leeuwarden), Ruub van der Klip (Gemeente Rotterdam), Olaf Holtrop (Gemeente Uithoorn), Hans 
Harskamp (Gemeente Woerden), Rene Ringeling (Gemeente Woerden), John Pape (Gemeente 
Waddinxveen), Peter Grond (Triquanta, vanaf 11:00 uur), Jeroen de Ruig (KING), Toine 
Schijvenaars (KING), Mark Backer (KING), Paula van der Vliet (KING - ondersteuning) 

Agenda 

 
1. Mededelingen 
2. GEMMA 2 implementatie Softwarecatalogus 
- Status 
- Beproeving 
- Vragen aan de groep 
- Vervolgplanning 

3. Volgende bijeenkomst 
4. Rondvraag 

Mededelingen 

Zie presentatie (gepubliceerd op GEMMA Online).  

GEMMA 2 beproeving opmerkingen 
- Goed aangeven wat gemeenten zien in was/wordt-lijst: in de waslijst staat wat gemeenten 

hebben aangegeven (niet van de leverancier). Alleen bij het opvoeren van een nieuw pakket 

zie je wat de leverancier heeft aangegeven. 

- Melding voor Peter: refentiecomponenten aantal niet juist (bij 2 gelijke in GEMMA 2) 
- Omschrijving van functie in GEMMA Online er bij 
- Aantallen (bijv. te migreren pakketten) worden pas aangepast na refreshen (duidelijk opnemen 

in instructie) 
- Tip: achteraan beginnen met migreren van pakketten (work-around: eerst naar dashboard en 

dan weer naar pagina). Hiermee voorkom je deel refresh.  

- Hoe kan ik zien dat een pakketversie nog niet gemigreerd is naar GEMMA 2 (opnemen in 
instructie).  

- Link vanuit kaart naar GEMMA Online werkt nog niet.  
- Er is behoefte aan plaat met totaaloverzicht in de Softwarecatalogus: de hoofdpijn-plaat, om te 

laten zien hoe complex het is (plaat is er nu in beta-versie).  
- Adviesgroep onderbrengen in wijzigingsproces van GEMMA 2.  
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Planning 
 
Planning leveranciers 

* Gemeente Hoorn: 30 maart staat gepland om pakketten te vergelijken in de samenwerking en 
zorgen dat alles goed in de SWC staat. Daarna wordt er nog een dag gepland voor GEMMA 2. Dit 
valt niet zo gunstig qua planning. Suggestie van KING: Kan KING ondersteunen op die dag? 
* KING gaat monitoren hoe ver de leveranciers zijn en zullen daar ook over communiceren zodat 
gemeenten hiervan op de hoogte zijn.  
 
Verwijderen GEMMA 1 

Consequentie van het verwijderen van GEMMA 1 is dat als pakketten niet gemigreerd zijn, dat ze 
dan nergens meer aan hangen. Besluit: GEMMA 1 blijft staan tot de volgende werkgroep 
bijeenkomst in juni en daarna wordt pas besloten wanneer GEMMA 1 verwijderd wordt. 
 
Aandachtspunt vanuit gemeenten is dat zij tijd nodig hebben om in de organisatie uit te leggen, 
hoe te werken in architectuur. Er wordt vanuit KING materiaal aangeboden om e.e.a. inzichtelijk te 
maken. KING is voornemens hiervoor inloopsessies te organiseren, daar is vanuit de groep zeker 

belangstelling voor.   
 

Opmerkingen migreren (flip over - vervolg) 

- Gemeente Waddinxveen: Ik heb Topdesk gemigreerd, twee daarvan leiden tot zelfde 

component, kan ik die laten staan? Antwoord Peter: als het goed is blijft er één relatie over. 
Mark: opnemen in handleiding, gaan vanzelf weg, hoef je niet te verwijderen. 

- Vraaggeleiding GEMMA 1 geen suggestie in GEMMA 2, volgens Mark al opgelost (nieuwe 
was/wordt lijst) 

- Kan de acceptatie omgeving een tijdje in de lucht worden gehouden? Dan kan je als 
gemeenten of leverancier eerst uitproberen voordat je migreert in productie.  

- Mail acceptatie omgeving werkt niet (als je accountgegevens kwijt bent, moet je die opvragen 

in productie, niet in acceptatie) – opnemen in handleiding, dit blijft zo in acceptatie.  
- Tip: zorg dat je zo compleet mogelijk bent voor 20 maart, want daarna ben je afhankelijk van 

de leverancier (je kunt pas pakketten opvoeren als de leverancier over is) 
- Tip: ga geen externe pakketten opvoeren als je leverancier nog niet over is maar wacht of 

neem contact met de leverancier op met verzoek te migreren. 

- Proces migratie moet prominent gecommuniceerd worden in handleiding en homepage SWC. 

- KING wil filmpje maken (screenshots) 
- Wanneer gaat het migratietabblad weg? Peter: als je alle pakketten gemigreerd hebt, verdwijnt 

het tabblad. 
- Zijn de gebruikersverenigingen aangehaakt? Belangrijk om hen mee te krijgen 
- KING gaat actief communiceren welke leveranciers over zijn (met CC aan alle leveranciers) of 

eventueel lijstje welke leveranciers al over zijn in Softwarecatalogus zetten  
 

Vragen vanuit KING 
- Mengen GEMMA 1 en 2: de consequentie van niet mengen is dat je pakketten niet ziet. Je kan 

dan geen nieuwe versies opvoeren. Liefst vanuit gemeenten een push naar leveranciers toe om 
dan te migreren. In principe kunnen leveranciers ook redelijk eenvoudig over. Besluit: Vanuit 

principe liever niet mengen. De consequentie is dat de overzichtspagina’s leeg zijn in het begin. 
Als het echt spaak loopt, dan besluit mogelijk heroverwegen.  

- GEMMA 2 inhoudelijk voldoende duidelijk? Verklaring die er bij staat is redelijk logisch. 
- Verzoek is om actief te communiceren welke leveranciers over zijn naar GEMMA 2, bijvoorbeeld 

door wekelijks een mail te sturen met daarin de leveranciers die over zijn op GEMMA 2.  
 

Voorstel PinkRoccade / gemeente Roosendaal  
Gemeente Roosendaal wil in de SWC registreren welke pakketten zij bij een derde partij hebben 
ondergebracht (wel zelf in beheer). Is er behoefte aan meer detaillering in de varianten (dus naast 
Saas en on premis)? Op dit moment is er nog twijfel in de groep hierover. Voorstel moet verder 
uitgewerkt worden en later pas hierover besluiten.  

 

Volgende bijeenkomst 

De volgende bijeenkomst wordt gepland in juni. De voorlopig geplande datum is donderdag 15 
juni. Op de agenda komen vooralsnog de volgende punten:  

- status migratie (kan GEMMA 1 uit) 
- herstart pilots koppeling architectuurtools 
- visie doorontwikkeling SWC en aangrenzende componenten  
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Rondvraag 
- Gemeente Groningen: heeft grote behoefte om vanuit de CMDB te kunnen uploaden naar de 

SWC. Deze behoefte wordt gedeeld in de groep want de SWC is voor gemeenten dubbele 
administratie. Dit is een bekend issue voor KING. De groep geeft aan dat een directe koppeling 

niet noodzakelijk is. Als er een bestand kan worden geüpload is dat ook goed.  
- Gemeente Groningen: we hebben te maken met aliassen. Is het nu zo dat leveranciers hun 

actuele productenlijst in de SWC hebben staan? Antwoord: dit is de eigen verantwoordelijkheid 
van de leveranciers. Bij twijfel, benader de leverancier, want zij zetten het er zelf in. Aliassen 
gebruiken wordt niet ondersteund door alle aanwezige gemeenten. Dit blijft leiden tot 
vervuiling. We moeten gewoon leren de pakketnamen van de leveranciers te gebruiken. 

- Gemeente Rotterdam: vergelijken pakketnamen over alle registraties is nog een punt. 
Codering/ID in SWC kun je hier mogelijk voor gebruiken. Misschien onderwerp voor de 
volgende keer (juridisch e.e.a. uitzoeken)? 

- Monitor Doelgerichte Digitalisering (MDD): over SaaS kwamen veel opmerkingen dus wordt in 
volgende release in april verwijderd. 

- MDD: wanneer gaat de monitor over? Gaat onderwater mee, moeten nog wel kijken wat de 
impact is (wat gebeurt er met de teller). Toevoeging na de vergadering door Jeroen de Ruig: 

inmiddels is besloten om de stand van 20 maart te bevriezen voor een maand. Daarna wordt is 
MDD gemigreerd naar GEMMA 2 en gaan we dan de stand doorgeven op basis van vulling 
Softwarecatalogus GEMMA 2. Hier wordt over gecorrespondeerd.  

- Mailtje sturen als AMEFF werkt in acceptatie. Actie Toine.  

 

 

 

 


